
Komisja porzqdku

Prawnego i publiczneqo
Radv Miasla Wfocfarvek

PROTOKoT NR 8/2017

z PosrEDzENlA KOMTSJT PORZADKU PRAWNEGO I PUBTICZNEGO

RADY MIASTA WTOCIAWEK

z dnia 19 czerwca 2017 roku
pod przewodnictwem radnej Katarzyny Zarqbskiej,

kt6re odbylo siq w siedzibie Straiy Miejskiej we Wloclawku ul. Boiaficzyka 11

Proponowany porzqdek obrad:

1. Sprawy organ izacyjne:

a) otwarcie obrad,

b) stwierdzenie quorum,

c) przyjqcie protokotu nr 7 z dnia 24.O5.20'J'7 t.,

d) zmiany do porzqdku obrad.

2. Zapewnienie bezpieczeristwa mlodzie2y szkolnej miasta w okresie wakacji w 2017

roku, program,,Bezpieczne wakacje".

3. Realizacja zadai monitoringu miejskiego i perspektywy jego dalszego rozwoju.

4. Informacja Komendanta stra2y Miejskiej o realizacji zada6 iednostki za okres od 01.01

do 31.05. br. wraz z kierunkami oraz perspektywq rozwoju dzialalnoici w roku 2017.

5. Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w

osobowych stalych komisji Rady Miasta.

6. Sprawy bie2qce iwolne wnioski.

A.1
Sprawy organizacyjno - porzqdkowe.
w posiedzeniu, kt6remu przewodniczyta radna Katarzyna Zarqbska Przewodniczqca Komisji

udzial wziqli cztonkowie Komisji oraz go6cie wg listy obecnojci stanowiacej zalqcznik do

niniejszego protokolu. O godzinie 8:30 Przewodniczqca Komisji otworzyia obrady ipo
powitaniu czlonk6w Komisji oraz go6ci, zlo2yla podziqkowanie dla Komendanta stra2y

Miejskiej Bogdana Mielniczek za udostqpnienie sali w celu przeprowadzenia obrad Komisji.

Poinformowata, ii zgodnie z listq obecnoSci w posiedzeniu uczestniczy 4 czlonk6w Komisji, co

stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Ponadto

Przewodniczqca Komisji poinformowafa, ii w Biurze Rady Miasta znajdowal siq do wgl4du

protok6f nr 7 z dnia 24.O5.2OL7 roku, z kt6rym czlonkowie mogli sig zapoznai i wnie5i swoje

uwagi. Przewodniczqca Komisji zapytala radnych czy sq uwagi do ww protokoiu.

Wobec braku uwag ze strony czlonk6w Komisji, w drodze glosowania, protok6f zostal

przyjQty jednomySlnie. NastQpnie Przewodniczqca poinformowafa cztonk6w Komisji o

rozszerzeniu porzqdku obrad o punkt dotyczqcy projektu uchwaty zmieniajqcej uchwalQ w



sprawie ustalenia liczby punkt6w sprzeda2y napoj6w alkoholowych zawierajqcych powy2ej

4,5% alkoholu (z wyjqtkiem piwa) przeznaczonych do spoiycia poza miejscem sprzeda2y jak i

w miejscu sprzedaiy oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaiy napoj6w alkoholowych na

terenie miasta Wloclawek, natomiast punkt 7 to sprawy bie2qce iwolne wnioski.

Wobec powyiszego Komisja podjqla obrady wedlug zmienionego porzqdku obrad.

Ad.2
Zapewnienie bezpieczeistwa mlodzieiy szkolnej miasta w okresie wakacji w 2017 roku'

program,,Bezpieczne wakacje".
Wprowadzenia do tematu dokonata Pani Edvta Olszewska Specialista Profilaktvki Soolecznei

KMP, kt6ra odniosla siq do wczesniej przeslanej Informacji dot. realizacji dziatari w ramach

akcji ,,Bezpieczne Wakacje 7077". W zwiqzku z tym, dnia 7 cze(wca br. na wfoclawskiej

przystani odbyly siq pokazy ratownictwa organizowane wsp6lnie z KWP w Bydgoszczy. W

spotkaniu uczestniczyli Policjanci, ratownicY WOPR, Stra2 Miejska, ratownicy medyczni.

Uczniom zaprezentowano pokazy ratownictwa na wodzie, udzielanie pierwszej pomocy

przedmedycznej oraz pokaz sprzqtu motorowodnego iratowniczego. W pokazie tym wziqfo

udzial ok. 550 dzieci i mlodzie2y. Ponadto dla najmlodszych dzieci zorganizowano akcjQ pod

nazwq,,Opaska dla 8obaska". Akacja jest inicjatywq Wydziafu Prewencji, kt6rej celem jest

troska o bezpieczeistwo najmlodszych mieszkaric6w naszego miasta oraz zapobieganie

zagubieniom sie dzieci. W ramach akcji rozdawane bqdq dzieciom silikonowe opaski na rqkQ,

na kt6rych rodzic/opiekun bqdzie m6gl wpisai numer telefonu, na kt6ry w razie zagubienia

siq dziecka bgdzie moina zadzwoni6 iw szybki spos6b ustalii miejsce pobytu opiekuna.

,,Opaska dla Bobaska to nie tylko rozdawanie opasek dla dzieci, ale r6wniei pogadanki w

przedszkolach na temat unikania zagroie{ w czasie wakacji oraz dziaiania skierowane do

rodzic6w. Organizowane sa obecnie pogadanki w szkolach na temat bezpiecznych wakacji,

na kt6rych omawiane sq ryzykowane zachowania dzieci i mtodzie2y np. popadanie w jakie6

uzaleinienia, pierwsze kontakty z alkoholem, palenie papieros6w oraz za2ywanie Srodk6w

odurzajqcych, a takie przeciwdziala n ie przestqpczo(ci nieletnich. W czasie wakacji

realizowane bqdq spotkania z mlodzie2q przebywaiqcq na obozach i koloniach. WzmoZone

bqdq dziafania na drodze, kontrolujqce stan trzeiwodci kierujqcych pojazdami, rowerami,

kontrole stanu technicznego autokar6w przewo2qcych dzieci do mie.jsc wypoczynku,

kontrole predkoSci, itp.
W uzupelnieniu informacji aspirant Marcin Borowv z KWP dodat, ie wsp6lnie z PanstwowQ

StraiE PoiarnE oraz Wodnym Ochotniczym Pogotowiem Ratunkowym w ramach akcji

,,Bezpieczny akwen" zaplanowano przeprowadzenie kontroli akwen6w wodnych przy uiyciu

sprzqtu specjalistycznego w miejscach wypoczynku.

Nastepnie glos zabrat Komendant Straiv Mieiskiei Pan Bosdan Mielniczek infpormujqc, i2

Strai Miejska w ramach bezpiecze6stwa mlodzie2y szkolnej objqla kontrolE miejsca

gromadzenia siq mlodzie2y szkolnej, czyli: parki miejskie, skwery oraz inne znane Straiy

Miejskiel miejsca zgromadzeri. Po zakoriczeniu roku szkolnego Patrol Szkolny uczestniczY w

organizowanych przez plac6wki wychowawcze p6fkoloniach, gdzie udzielane sq informacje o

pracV Stra2V Miejskiej, a tak2e o podstawowych zasadach bezpiecznych zachowan. Strai
Miejska bqdzie wsp6luczestn iczyla w festynach, rajdach oraz innego rodzaju



przedsiQwzieciach organizowanych przez fundacje, a takie inne podmioty organizujqce

zbiorowy wypoczynek dzieci i mtodzie2y. Kontrolowane bqdq plac6wki handlowe pod kqtem
przestrzegania trzeiwo5ci, ze szczeg6lnym uwzglednieniem respektowania zakazu sprzeda2y

alkoholu oraz wyrob6w tytoniowych osobom nieletnim. Ponadto bqdzie prowadzony nadz6r

i monitoring miejskiego kEpieliska nad Jeziorem Czarnym.

Natomiast Dvrektor Wvdzialu Edukacii Pani Agnieszka Biatopiotrowicz poinformowafa, ie
Wydzial Edukacji w przygotowanej lnformacji na temat bezpieczeistwa dzieci imfodzie2y
przedstawil szereg dzialari, jakie podjqto ju2 w miesiqcu czerwcu. Uczniowie uczestniczyli w

pogadankach ipokazach profilaktyczno - edukacyjnych prowadzonych przez przedstawicieli

WOPR, Policji iStra2y Miejskiej. Organizowane byly nastqpujqce akcje np. akcja,,Bezpieczne

Wakacje" organizowane przez Wydzial Prewencji na wodach i obszarach przywodnych

Komendy Miejskiej Policji we Wtoclawku, akcja ,,Odblaskiem po oczach" majqca na celu

zapewnienie bezpieczeistwa w trakcie poruszania sie po drogach, akcja ,,Stop mowie

nienawiSci" przy wsp6lpracy z Centrum Edukacji Obywatelskiej, a takie akcje prozdrowotne,

np.: ,,Nie taki straszny stres", "Honorowe krwiodawstwo" czy ,, Swiatowy dzien rzucania

palenia". Ponadto zorganizowano spotkanie pedagog6w i dyrektor6w szk6l z

fu nkc.jonariuszam i Wydzialu Prewencji dotyczace gry komputerowe.j ,,Niebieski, blekitny

wieloryb" izagroieri, jakie z tego tytutu moga wyplywai. Przez okres wakacji czynne bqdq

wszystkie Orliki, cz96i szk6l bierze udzial w projekcie ,,Wakacje z Anwilem", natomiast w

dw6ch szkolach organizowane sq p6lkolonie. Ponadto realizacjq objqto zalecenia Rzecznika

Praw Dziecka i sluib porzqdkowych wskazujqce, w jaki spos6b poradzii sobie w

n ieprzewidzianych sytuacjach podczas pobytu w 96rach, nad woda, na sloticu oraz zasady

bezpiecznej jazdy na rowerze. W przypadku dzieci ze szk6l podstawowych przypominano

r6wnie2 zasady bezpiecznego spqdzania wakacji w domu, w tym takie jak siq zachowai, gdy

kto6 obcy puka do drzwi.

Po zako6czonych wypowiedziach, Przewodniczqca Komisji otworzyla dyskusjq:

W dvskusii udziai wzieli:

Radnv Rafal Sobolewski zaproponowal zlo2enie wniosku do Komendanta Policji o

przedstawienie sprawozdania z wykorzystania 6rodk6w, .jakie Policja otrzymala na

dodatkowe patrole z uwzglqdnieniem wykazu imprez iinnych zdarzerl, podczas kt6rych byly

przeprowadzone.

Przewodniczqca Komisji poprosila o pisemne zloienie wniosku przez radnego Sobolewskiego

i nastqpnie przegiosowanie wniosku.

Wobec braku innych zgloszeri radnych do dyskusji, Przewodniczqca Komisji Porzqdku

Prawnego iPublicznego przeszla do realizacji kolejnego punktu porzqdku obrad.

Ad.3
Realizacja zadaf monitoringu miejskiego i perspektywy jego dalszego rozwoju.

Ad.4
Informacja Komendanta Straiy Miejskiej o realizacji zadari jednostki za okres od 01.01 do
31.05. br, wraz z kierunkami oraz perspektywE rozwolu dzialalnoSci w roku 2017.

Komendant Strazv Mieiskiei Bosdan Mielniczek dokonal wprowadzenia do punktu 3 i4
porzqdku obrad. Poinformowal, 2e wiodacE kategoriq narusze6 prawa jest grupa wykroczef



nastqpczych itowarzyszqcych spo2ywaniu alkoholu. Wykroczenia te majq bardzo negatywny

wplyw na percepcjq poczucia bezpieczefstwa przez mieszkaic6w. W roku 20L5 bvlo 671

przypadk6w os6b nietrzeZwych, w tym konwoje do szpitala 324, konwoje do Komendy Policji

Miejskiej 237 i konwoje do miejsc zamieszkania 116. W roku 2016 iloii konwoji wzrosla
prawie o 200 przypadk6w, w 2017 rok, za okres 5 miesiqcy r6wnie2 jest widoczna tendencja

zwy2kowa tych przypadk6w. W 2015 roku dokonano 821 wykroczef przeciwko obyczajno5ci

publiczne.j, natomiast w 2016 roku 988. Liczba wykroczeh przeciwko urzqdzeniom

u2ytecznoici publicznej zmniejszyla siq. Wykroczerl przeciwko bezpieczefistwu iporzqdkowi
w komunikacji odnotowano za 2OL7 rok 18, gt6wny problem stanowi parkowanie

samochod6w. Strai Miejska nie ma podstaw do interwencji z powodu braku odpowiedniego

oznakowania organizacji ruchu. Wykroczenia penalizowane w innych ustawach to przede

wszystkim ustawy o wychowaniu w trzeiwodci. Zmniejszyta siq liczba karanych os6b za

utrzymanie porzEdku i czystolci w gminach. W dalszej czq6ci Pan Komendant odni6sf siq do

programu ,, Zero tolerancji dla nietrzeiwoici" stwierdzajqc, ie taki program nie powinien byi
finansowany dorainie, czy na okrojonym poziomie, ale w spos6b systematyczny ina
odpowiednim poziomie gdy2 skala problemu wynika z koniecznoSci podjecia odpowiednich

dziatari do natqienia wystqpujqcych dzialari. Ponadto Komendant odni6st siq do monitoringu

miejskiego, stwierdzajEc, ii, istota systemu monitoringu jest poszerzenie bezpiecznej

przestrzeni, a tym samym skuteczniejszej eliminacji zjawisk zakl6cajqcych bezpieczeistwo,

lad i porzqdek publiczny z przestrzeni spolecznej. W mie6cie funkcjonuje 57 punkt6w

kamerowych, kt6re usytuowane sE w centrum miasta. Ponadto planowana jest rozbudowa

monitoringu w okrqgu Male Poludnie o 9 punkt6w kamerowych. W dalsze.i czqdci rozwoju

monitoringu planowane jest sukcesywne przechodzenie na lqcznoSi 5wiatlowodowq

systemu w celu eliminacji zdarzeri powodowanych przez podatnq na zakf6cenia l4czno6d

radiowq, W zwiqzku z powyiszvm konieczne jest zatrudnienie dodatkowych os6b na

stanowiska operatorskie w celu skuteczno6ci i uiyteczno6ci svstemu monitoringu.

Dodatkowo wprowadzono dwa patrole interwencyjne, kt6re sq do dyspozycji dyiurnego i

monitoringu. Zadaniem patrolu jest szybkie przybycie na miejsce zdarzenia i podjqcie

odpowiednich dzialari. Kolejnym wainym elementem dziafa6 Stra2y Miejskiej jest czynne

uczestnictwo Patrolu Szkolnego, w ramach, kt6rego w roku 2015 przeprowadzono 189

prelekcji, w roku 2015 - 539. Dzialaniami edukacyjnymi objqto w roku 2015 - 5613 os6b,

natomiast w roku 201-6 - 13774. Wzrosta liczba os6b sprawdzajEcych wiasnq trzeiwo6i,
nalo2ono 138 mandat6w karnych izwiqkszyla siq liczba blokad na auta. Komendant Stra2y

Miejskiej Bogdan Mielniczek podsumowujEc 5 miesiecy roku 2017 dodal,2e le24cy czlowiek i

spoiywanie alkoholu oraz b6jki i pobicia to najwiqkszy problem miasta. Stra2 Miejska w

planie na 20It rok ma za zadanie kontynuowanie programu ,,Zero tolerancji dla

nietrzelwoici", realizacje dziafari patrolu szkolnego, patrolu ekologicznego, kt6rego obszar

czynnoSci bgdzie dotyczyl aspekt6w proekologicznych, natomiast w roku 2018 planowany
jest remont pomieszczenia dyiurnego Stra2y Miejskiej, bqdl nadbudowa czQsci gara2owej

budynku siedziby Stra2y Miejskiej w celu uzyskania dodatkowego pomieszczenia dla

zarzqdzania kryzysowego m iasta.

Po zakoiczonej wypowiedzi Komendanta Straiy Miejskiej, Przewodniczqca Komisji zapytala
jak obecnie dziala Centrum Zarzqdzania Kryzysowego po zamknieciu Urzqdu.



Dariusz Niemczvk z Wvdzialu Zarzadzenia Krvzvsowego odpowiedziat, ie po zako6czonej
pracy, pracownicy WZK sq pod telefonami, a calodobowq sfu2bq dy2urnq pelniStra2 Miejska.

Wobec braku innych gtos6w w dyskusji PrzewodniczAca Komisji poddafa pod gfosowanie

informacjq dot. Realizacji zadari monitoringu miejskiego i perspektywy jego dalszego

rozwoju.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno6ci 4 czlonk6w Komisji, za przyjqciem

w/w Informacji radni opowiedzieli siq jednomy5lnie, pozytywnie.

NastQpnie Przewodniczqca poddala pod gtosowanie drugq Informacje Komendanta Stra2V

Miejskiej o realizacji zadaf jednostki za okres od 01.01 do 31.05. br. wraz z kierunkami oraz

perspektywq rozwoju dzialalno5ci w roku 2017.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 4 czlonk6w Komisji, za przyjqciem

w/w Informacji radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, pozytywnie.

W dalszej czq5ci posiedzenia, Przewodniczqca Komisji odczytata wniosek radnego Rafata

Sobolewskiego skierowany do Komendanta Miejskiego Policji. Nastqpnie poddafa pod

gfosowanie ww wniosek.

W wyniku przeprowadzon ego glosowania w obecno6ci 4 czlonk6w Komisji, za przyjQciem

wniosku radni opowiedzieli siq jednomySlnie, pozytywnie.

Ponadto Przewodniczqca Komisji poddala pod glosowanie lnformacjq dot. zapewnienia

bezpiecze6stwa mlodzieiy szkolnej miasta w okresie wakacji w 2017 roku, program

,,Bezpieczne wakac.je".

W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoSci 4 czfonk6w Komisji, za przyjqciem

w/w Informacji radni opowiedzieli sig jednomyllnie, pozytywnie.

Wniosek stanowi zafEcznik do protokofu.

Ad.5
Zaopiniowanie proiektu uchwaty zmieniajqcel uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w

osobowych stalych komisji Rady Miasta z autopoprawke.

Wprowadzenia do tematu dokonaia Dvrektor Biura Radv Miasta Pani Matsorzata Feliniak

informujqc, i2 zgodnie z art. 21. ust. l ustawy o samorzqdzie gminnym do kompetencji Rady

Miasta naleiy powolywanie komisji stalych oraz ustalanie ich sklad6w osobowych. Projekt

uchwaly wynika z realizacji wniosku zlo2onego przez Radnq Agnieszkq Chmielewskq, kt6ra

zrezygnowala z pracy w Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego oraz autopoprawka z

realizacji wniosku zlo2onego przez Radnego Jaroslawa Chmielewskiego, kt6ry zglosif akces do

pracV w Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. W imieniu Pana Przewod n iczacego

prosi o pozytywne zaopiniowanie przedio2onego projektu.

Wobec braku zgtoszeri radnych do zabrania glosu w dyskusji, Przewodniczqca radna

Katarzyna Zarqbska poddala pod glosowanie projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w

sprawie ustalenia sklad6w osobowych Komisji Rady Miasta wraz z autopoprawkE.

W wyniku przeprowadzonego gtosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 3

czlonk6w Komisji, przy braku gfos6w przeciwnych i braku gtos6w wstrzymujqcych siq.

W glosowaniu wziqlo udziaf 3 czlonk6w Komisji.
Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.



Ad.5
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia liczby punkt6w sprzedaiy
napoj6w alkoholowych zawierajqcych powyiej 4,5% alkoholu (z wyjqtkiem piwa)
przeznaczonych do spoiycia poza miejscem sprzedaiy jak i w miejscu sprzedaiy oraz zasad

usytuowania miejsc sprzedaiy napoj6w alkoholowych na terenie miasta Wloclawek,
Wprowadzenia do tematu dokonala Dvrektor Wvdziafu Rozwoiu Miasta Pani AIicia

Dworza6ska, informujqc, 2e w projekcie uchwaiy doprecyzowano miejsca, w kt6rych ze

wzglqdu na szczeg6lny charakter wprowadza siQ staly zakaz sprzedaiy, podawania,

spoiywania oraz wnoszenia napoj6w alkoholowych oraz dookreSlono obiekty chronione.
W dotychczasowej uchwale zakaz dotyczyl: -5 3 ust 1lit. B) tylko kqpielisk, a S 3 ust 1 lit. c)

byt w brzmieniu ,,obiekt6w sportowych" i rekreacyjnych z wyjqtkiem usytuowanych tam
lokali pelniqcych funkcjq hotelowq lub gastronomicznq, bqdqcych miejscami przeznaczonymi

do spo2ycia napoj6w alkoholowych w mie.jscu ich sprzedaiy". W zwiqzku z budowq nowych

obiekt6w sportowo-rekreacyjnych z mo2liwoiciq prowadzenia 16inych uslug towarzyszqcych,
przedktadana zmiana jest konieczna zar6wno z punktu widzenia organu wydajqcego decyzje

zezwalajqce na sprzedai napoj6w alkoholowych jak i przedsiqbiorc6w prowadzqcych

dzialalno6d gospodarczq. W 5 3 ust. 4 wskazano, gdzie sprzedai nie mo2e byi usytuowana,
uchylono r6wnie2 5 3 ust.s, gdv2 nie byl to wym6g wynikajqcy z ustawy, kaidy punkt

sprzeda2y, czyli gastronomiczny ogr6dek musi otrzymae zezwolenie, jeSlijui nie wynika ze

zezwolenia w danym punkcie prowadzonym przy, ,,ogr6dek przy punkcie", a je6li jest

odrqbny, bqdzie wynikat z takiego samego zezwolenia jak ka2dy inny punkt sprzedaiy
napoj6w alkoholowych. Radny Janusz Dqbczyriski dopytal czy w zwiqzku z tym potrzebne

bqdq dwa odrqbne zezwolenia, na ogr6dek i na restauracje.
Dyrektor Wydzialu odpowiedziala, 2e w tej sytuacji potrzebne bqdzie jedno zezwolenie, je6li

restaurator bqdzie chcial prowadzii odrqbnie ogr6dek, nie przy restauracji, wtedy jest

potrzebne zezwolenie takie jak na prowadzenie gastronom',.

W imieniu Pana Prezydenta prosi o pozytywne zaopiniowanie przedlo2onego projektu

uchwafv.
Po zakoriczone.j wypowiedzi, Przewodniczqca otworzyla dyskusjq.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Janusz Debczvriski w nawiqzaniu do wypowiedzi Pana Komendanta Stra2y Miejskiej

o alarmujqcych problemach zwiqzanych z naduiywaniem alkoholu w miejscach publicznych

zapytal czy radykalne zmniejszenie punkt6w sprzeda2y z 220 do 100, spowodowaloby
zmniejszenie sprzedaiy napoj6w alkoholowych izdarzeri towarzyszacych spoiywaniu
alkoholu.
Komendant Straiv Mieiskiei Eogdan Mielniczek odpowiedzial,2e zapewne poprzez

ograniczenie dostqpu oraz zmniejszenie takich punkt6w sprzeda2y tak by bylo.
Zgtoszenia przyjmowane od mieszkaric6w miasta o zakl6caniu porzqdku, piciu alkoholu
zlokalizowane sq przede wszystkim wok6t sklep6w catodobowych. Po przybyciu

funkcjonariuszy Stra2y Miejskiej, osobom spo2ywajqcym wcze6niej alkohol, kt6re jui nie pijA,

bqdi odstawily butelki albo siq jui rozeszty, nie moina udowodnii popelnianych czyn6w.
Fu nkcjona riuszom kontroluj4cym brakuje 6rodk6w prawnych, aby odpowiednio w danej
sytuacji reagowai.



Kierownik Referatu Ewidencii Gosoodarczei PaniJolanta Trzebiriska w uzupelnieniu do

informacji Pana Komendanta dodala, 2e przeprowadzono analizy dot. punkt6w sprzedaiy np.

w roku 2002 wydano zezwolenia na 434 takie punkty, natomiast w 201.7 roku 323, czyli

nastqpilo ju2 zmniejszenie. Ponadto, dodata, 2e duiq rolq odgrywa polityka paistwa, kt6ra
zamierza wprowadzii zmiany typu: ograniczenia punkt6w sprzedaiy, ograniczenie liczby
godzin sprzedaiy itd., ale.iak bQdzie to wyglqdaio w przyszto5ci nie jest w stanie

odpowiedziei.
Radnv Henryk Mielczarczvk dodal, ie ewidentnie brakuje odpowiednich 6rodk6w na

poprawq tej sytuacji.
Wobec braku innych glos6w w dvskusji Przewodniczqca Komisji poddala pod glosowanie

zaopiniowanie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwale w sprawie ustalenia liczby punkt6w

sprzeda2y napoj6w alkoholowych zawierajqcych powyiej 4,5% alkoholu (z wyjqtkiem piwa)

przeznaczonych do spoiycia poza miejscem sprzeda2y jak i w miejscu sprzeda2y oraz zasad

usytuowania miejsc sprzedaiy napo.i6w alkoholowych na terenie miasta Wtoclawek.

W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedziaio siq 3

cztonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych i braku glos6w wstrzymujqcych siQ.

W glosowaniu wziqlo udzial 3 czlonk6w Komisji.

opinia stanowi zatqcznik do protokofu.

Ad.7

Sprawy bieiqce i wolne wnioski,
Dariusz Niemczyk z Wydzialu Tarzqdzania Kryzysowego w uzupelnieniu informacji dla Pana

radnego Rafala Sobolewskiego dot. patroli dodatkowych dodal, 2e prowadzone sq

miesiqczne rozliczenia finansowe, zestawienia zawierajqce odpowiednie dane w celu

rozliczenia tych patroli oraz katalog zada6 realizowanych przez patrole

wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska

za koriczyla posied zenie.

Na tvm protok6l za kofczono

Przewodniczqca Komisji

Soor.. E.Pranik BRM

Qt,\'



Komisja Porzqdku
Prawnego i Publicznego

Rady Miasta Woclawek
BRM. 0014.5.23.2017

Wtoclawek. 19 czerwca 2017 r.

Prezydent Miasta Wloclawka

OPINIA Nr 20/20U
KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBTICZNEGO

RADY MIASTA WIOCTAWEK

z dnia 19 czerwca 2017 ROKU

Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia

w dniu 19 czerwca 2017 roku wypracowala pozytywnE opiniq do projektu uchwaly

zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia liczby punkt6w sprzedaiy napoj6w

alkoholowych zawierajqcych powyiej 4,5% alkoholu(z wyjatkiem piwa)

przeznaczonych do spoiycia poza miejscem sprzedaiy jak i w miejscu sprzedaiy oraz

zasad usytuowania miejsc sprzedaiy napoj6w alkoholowych na terenie miasta

Wtoclawek.
W wvniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii

opowiedzialo siq 3 czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku

gtos6w wstrzymujqcych siq. W glosowaniu wziqlo udzial 3 czlonk6w Komisji.

Z powaianiem

Radna Katarzyna hrqbska

{d'nuln b{e.-
Pnewodniczqca Komisji

Ponqdku Prawnego i Publicznego

E.P



Komisja Porz4dku

Prawnego i Publicznegd
Rad Miasta Wloclavieh

Wloclawek, L9 czerwca 2077 r.

BRM. 0014.5.22.2017

Rada Miasta Wloclawek

OPINIA Nr I9l2O'7
KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBTICZNEGO

RADY MIASTA WIOCTAWEK

z dnia 19 czerwca 2017 ROKU

Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia

w dniu 19 czerwca 2017 roku wypracowala pozytywnq opiniq do projektu uchwafy

zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych komisji Rady

Miasta z autopoprawka.

W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozgywnej opinii

opowiedzialo siq 3 czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku

glos6w wstrzymujqcych siQ. W glosowaniu wziqlo udzial 3 czlonk6w Komisji.

Z powaianiem

Ra d n a Kr'ta rzy n a 7a rqb s ka

(&t*1.- JAqA-
Pnewodnilzqca KonisjP

Ponqdku Prawnego i Publicznego

E,P



. Komisia Porzqdku
'frawnego i Publicznego

Rady Miasta Wfoc'lawek

BRM. 0014.5.24.2017

Wloclawek, 19 czerwca 2017 rok-

Komendant Miejski Policji
we Wloclawku

insp. mgr Marcin Zaleikiewicz

wNtosEK NR 4/2017

Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego

z dnla 19 czerwca 2017 roku

Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta Wlocfawek, zwraca sig z

wnioskiem do Komendanta Miejskiego Policji we Wtoctawku o przedloienie sprawozdania z

wykorzystania Srodk6w przekazanych przez Gminq Miasto Wtoclawek na dodatkowe patrole

za okres I p6lrocza 2Ot7 r., zawierajqcego wykaz imprez i innych zdarzei, podczas kt6rych

byly przeprowadzone.

Za wnioskiem pozytywnie ijednomySlnie opowiedzialo sig 4 czlonk6w Komisji.

Z powaianiem

K?.tarzyna Zarqbsl1q

,.",,w,{:!r*" ,##^w
Prawnego i Publicznego

E.P.


